
Wim van Zwieten wonend in Kudelstaart. 

Gezien mijn financiële achtergrond, je hebt tenslotte een penningmeester nodig, en mijn interesse in 

een aantal zaken, die het sociale domein betreffen, heb ik sinds medio 2019 zitting in de Adviesraad. 

De reden dat ik hierin zitting heb is, dat ook ik op verjaardagen zit te mopperen over tal van 

besluiten, die door de landelijke of gemeentelijke politiek goedgekeurd zijn. Ik hoop mijn bijdrage in 

de raad te kunnen leveren, door kritisch te zijn op tal van zaken die aan ons voorgelegd worden en 

waarop ik, als inwoner van de gemeente Aalsmeer/Kudelstaart, “enige” invloed kan hebben. 

Vanuit mijn professie ben ik nauw betrokken geweest bij het onderwijs en heb hier veranderingen 

gezien, waarvan de effecten voelbaar zijn in onze maatschappij. Zo ben ik van mening dat het 

afschaffen van het LOM-onderwijs, het invoeren van het passend onderwijs en de grote klassen plus 

het steeds meer moeten verantwoorden (bureaucratie) door de scholen, waardoor minder aandacht 

aan het onderwijs gegeven kan worden, grote gevolgen heeft. Mensen in onze samenleving, die 

meer aandacht behoefden, maar waarvoor het onderwijs steeds minder open stond of tijd  had zijn 

hiervan het gevolg. Sprekend zijn de problemen bij de jeugd- en psychiatrische zorg. 

 

Als inwoner ben ik verder geïnteresseerd in de gevolgen van  het afschaffen van de 

bejaardentehuizen. Het langer moeten thuis wonen, wat weer gevolgen heeft voor de zorg die 

ouderen moeten ontvangen, maar ook direct weer gevolgen heeft voor het beschikbaar komen van 

woonruimten voor jongeren. 

Ik vraag mij dan altijd af: wie heeft dit bedacht, hoever heb je verder gedacht dan de inhoud van de  

portemonnee op dat moment en hoeveel efficiënter zou het zijn als deze huizen nog bestonden? 

Reden genoeg om zitting in deze advies te nemen. 

 

 

 

  



 

 

 


